

智能感应车载手机支架 无线充电器 使用说明书 非常感谢您选择我们的产品。 为了安全、高效的使用本产品,请仔细阅读使用说明书。	1. 规格参数 - 产品名称: 智能感应车载无线充电支架 - 型号: S8 - 材质: PC+ABS - 尺寸: 125*78*90mm - 充电接口: Type-C - 输入电压/电流: 5V/2A, 9V/1.67A - 输出功率: 10W, 7.5W, 5W 自动识别 - 无线充电感应距离: 0-5mm - 红外有效感应距离: 1-8cm - 支持快充: 符合Qi无线协议充电 - 支持快充的设备, 如iPhone8, iPhoneX, iPhone8Plus, 三星S6, s6edge, S7, s7edge, s8, s8+, s9+ - 无线充电设备需符合Qi标准 2. 包装清单 包装清单: 车载支架*1 说明书*1 数据线*1 夹子*1	3. 产品结构介绍示意图	4. 使用说明 - 首先将原配的数据线车载无线充电支架连接起来。 - 将设备夹于夹在空调出风口处,也可放置在其他可充电的地方。 - 将数据线的USB端插头连接至车上的可充电接口。 - 设备连接电源5V-9V直流电源(中:点烟器转快充充电器和车上USB充电口),接通电源后,蓝色指示灯快闪3秒钟,证明设备供电正常。 - 无线充电支架感应识别距离(5-20cm)感应到有物体时,双臂自动打开,放入手机后双臂自动加紧手机,此时蓝色指示灯将亮下到底马显示,手机也将进入充电状态,绿色指示灯将互呼吸状态闪烁,当手机电量充满时,绿色指示灯常亮。 - 取出手机时,需要长按后壳触摸感应区1秒钟,蓝色指示灯将从上到下跑马显示,此时双臂也将自动打开取出手机。 - 为了产品的视觉更加美观,本产品增加了氛围灯功能,可根据大家的爱好,只有选择打开关闭,快速双击触摸感应区,将打开和关闭灯。 - 本设备有过压保护,过温保护,磁场保护,短路保护,如设备出现异常时,会自动停止工作。	5. 注意事项 - 请勿过度挤压或碰撞设备, 严禁人为干涉双臂的正常打开或关闭。 - 请勿在高温, 潮湿或有腐蚀性环境下使用无线充电器, 避免损坏设备。 - 严禁给本设备接入不符合本产品要求电压, 以防止损坏设备电源。 - 本产品内部精密电路精细, 非技术人员请勿拆机。 - 包装图片仅供参考, 产品以实物为准。 特别提醒: 本产品有NTC温度保护功能, 支持温度过高熔断NTC感测器温度达到60度时, 本产品将停止充电同时绿灯闪烁进入保护状态以保护本设备, 手机充电之后温度降到50度以下约10分钟后恢复充电。当汽车启动时, 本产品温度过高时, 本设备将进入保护状态, 绿灯闪烁同时红外感应器也将关闭, 当无温度感应打开温度降到50度以下的10分钟后恢复充电, 绿灯常亮, 本设备将恢复正常工作。	
Intelligent Induction Bracket for Vehicle Mobile Phone Wireless charger An instruction Manual Thank you very much for choosing our products. For safety and efficient use of the product, please read the instructions carefully.	1. Specification Parameters - Product Name: intelligent Induction Bracket Wireless Charger - Model: P10 - Material: PC + ABS. - Size: 125* 78*90mm - Charging Interface: Type-C - Input voltage/current: 5V/2A, 9V/1.67A - Output power: 10W, 7.5W, 5W automatic identification - Wireless charging induction distance: 0-5mm - Infrared effective sensing distance: 1-8cm - Support Specifications: Qi-compliant Wireless Protocol Charging - Supporting QC wireless fast charging devices, such as iPhone 8, iPhone X, iPhone 8Plus, Samsung S6, s6edge, S7, s7edge, s8, s8+, s9+ - Devices that do not support wireless charging need to purchase Qi-compliant wireless receivers for use. 2. Packaging List Vehicle bracketx1 Data linex1 Clipx1	3. schematic diagram of product structure Introduction	4. Instructions for Use - Firstly, the original data line is connected with the vehicle wireless filling bracket. - Clamp the clamp on the air outlet end of the air conditioner, or place it in other clamping places. - Connect the USB end connector of the data line to the lighter converter charger and USB charging port on the car. - The device connects the 5V/9V DC power supply (e.g. cigarette lighter converter charger and USB charging port on the car). After the power supply is connected, the blue indicator flashes for 3 seconds to prove that the power supply of the device is normal. - When the wireless charging bracket induction recognition area (5-20cm) senses an object, the arms automatically open and the arms automatically lighten the mobile phone after putting it into the mobile phone. At this time, the blue indicator will be lit, and the green indicator will be lit. When the mobile phone also enters the charging state, and the green indicator will be flashing in the breathing state. When the mobile phone is full of electricity, the green indicator will always be on. - When you take out the mobile phone, you need to touch the touch induction switch on the bottom of the device, and the arm will run from top to bottom, and your arms will automatically open and take out the mobile phone. - In order to make the product visual more beautiful, the product adds the function of atmosphere lamp. According to your preference, you can choose to turn on or turn off the atmosphere light. Double-click the touch sensing area, and turn on and off the lights. - The equipment has over-voltage protection, over temperature protection, magnetic field protection and short circuit protection. If the equipment is abnormal, it will automatically stop working.	5. Notes - Do not over-squeeze or collide with equipment. Strictly interfere with the normal opening or closing of arms. - Do not use wireless charger in severe high temperature, humidity or corrosive environment to avoid damage to equipment. - Strictly connect the equipment with voltage that does not exceed the rated voltage of the product to prevent damage to the equipment circuit. - The internal result circuit of this product is precise. Do not dismantle the machine for non-technicians. 5. Packaging pictures are for reference only. Products are based on physical objects. special reminder, This product has NTC thermal protection function, which supports over-temperature detection. When NTC detects temperature up to 60 degrees, the product will stop charging, and the green light flashes into protection state to protect the device and mobile phone; after protection, the temperature drops to recharge after 30 degrees or 10 minutes. When the temperature of the device is too high, the device will enter the protection state, the green indicator will be lit, and the green sensor will also be turned off. The arms cannot be opened and the temperature will drop. After 50 degrees or less or 10 minutes, the battery will resume charging. When the green light is on, the device will resume normal operation.	

FCC WARNING STATEMENT

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications.

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
- The distance between user and products should be no less than 20cm